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P R O T O K Ó Ł  NR XXIV/16 

z sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie 

odbytej w dniu 24 lutego 2016 roku 

pod przewodnictwem Przewodniczącego Jacka Niezgodzkiego 

 

W sesji uczestniczyło 15 radnych na stan 15. 

Lista obecności w załączeniu. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli:  

1/ Jagasek Paweł    - Burmistrz Kożuchowa 

2/ Ponikwia Kazimierz   - Sekretarz Gminy 

3/ Rajewska – Jaworowicz Joanna  - Skarbnik Gminy 

4/ Szczepankiewicz Katarzyna  - Radca Prawny 

5/ Kierownicy Wydziałów Urzędu Miejskiego, sołtysi, goście. /Lista obecności  

w załączeniu./  

 

Do pkt.1. 

Otwarcia sesji o godz. 15.00 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Niezgodzki witając 

radnych oraz gości. Stwierdził prawomocność obrad. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Przedstawienie koncepcji działania MOSiR-u. 

3. Sprawozdanie z działalności P.U.K. „USKOM”, plany remontowe i inwestycyjne.  

4. Sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. 

5. Interpelacje, wnioski i oświadczenia. 

6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

   6.1. zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2016 rok. /numer druku XXIV/1/16/ 

   6.2. zmieniającej uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kożuchów na 

lata 2016 -2030. /numer druku XXIV/2/16/ 

   6.3. zmiany uchwały w sprawie zarządzenia poboru podatku rolnego, leśnego i podatku od 

nieruchomości w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości 

wynagrodzenia za inkaso. /numer druku XXIV/3/16/ 

7. Sprawy różne. 

8. Przyjęcie protokołu z Sesji Rady Miejskiej Nr XXIII. 

9. Zamknięcie obrad sesji. 
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Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 

następujących projektów uchwał w sprawie: 

- wyrażenia woli wsparcia finansowego Województwa Lubuskiego w 2017 roku celem 

współfinansowania zadania pod nazwą „Odbudowa Rzeki Kanał Kożuszna” – opracowanie 

koncepcji programowo-przestrzennej i dokumentacji technicznej. /numer druku XXIV/4/16 

- kryteriów obowiązujących w postępowaniu rekrutacyjnym do klasy pierwszej publicznej 

szkoły podstawowej oraz klasy pierwszej publicznego gimnazjum, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Kożuchów, dokumentów niezbędnych do potwierdzenia ich spełnienia 

oraz liczby punktów dla poszczególnych kryteriów. /numer druku XXIV/5/16 

- ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie nauczycieli pobieranych 

przez szkoły wyższe i zakłady kształcenia nauczycieli oraz specjalności i form kształcenia, na 

które dofinansowanie jest przeznaczone w roku 2016. /numer druku XIV/6/16/ 

- określenia zasad udzielania dotacji na sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich 

lub  robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. /numer druku XIV/7/16/ 

 

Projekty uchwał przyjęto do porządku obrad większością głosów. /za- 14, przeciw- 0, 

wstrzymało się- 1, nie głosowało- 0/ 

 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Przedstawienie koncepcji działania MOSiR-u. 

3. Sprawozdanie z działalności P.U.K. „USKOM”, plany remontowe i inwestycyjne.  

4. Sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. 

5. Interpelacje, wnioski i oświadczenia. 

6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

   6.1. zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2016 rok. /numer druku XXIV/1/16/ 

   6.2. zmieniającej uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kożuchów na 

lata 2016 -2030. /numer druku XXIV/2/16/ 

   6.3. zmiany uchwały w sprawie zarządzenia poboru podatku rolnego, leśnego i podatku od 

nieruchomości w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości 

wynagrodzenia za inkaso. /numer druku XXIV/3/16/ 

   6.4. wyrażenia woli wsparcia finansowego Województwa Lubuskiego w 2017 roku celem 

współfinansowania zadania pod nazwą „Odbudowa Rzeki Kanał Kożuszna” – opracowanie 

koncepcji programowo-przestrzennej i dokumentacji technicznej. /numer druku XXIV/4/16 
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   6.5. kryteriów obowiązujących w postępowaniu rekrutacyjnym do klasy pierwszej publicznej 

szkoły podstawowej oraz klasy pierwszej publicznego gimnazjum, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Kożuchów, dokumentów niezbędnych do potwierdzenia ich spełnienia 

oraz liczby punktów dla poszczególnych kryteriów. /numer druku XXIV/5/16 

   6.6. ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie nauczycieli 

pobieranych przez szkoły wyższe i zakłady kształcenia nauczycieli oraz specjalności i form 

kształcenia, na które dofinansowanie jest przeznaczone w roku 2016. /numer druku XIV/6/16/ 

   6.7. określenia zasad udzielania dotacji na sfinansowanie prac konserwatorskich, 

restauratorskich lub  robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. /numer 

druku XIV/7/16/ 

7. Sprawy różne. 

8. Przyjęcie protokołu z Sesji Rady Miejskiej Nr XXIII. 

9. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Porządek obrad został przyjęty większością głosów. /za- 14, przeciw- 0, wstrzymało się- 1, nie 

głosowało- 0/ 

 

Do pkt. 2. 

Pietruczynik Ireneusz – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji, przedstawił 

koncepcję działania jednostki organizacyjnej MOSiR w Kożuchowie. /informacja w załączeniu/ 

Jelinek Marcin – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, poprosił o dostarczenie w najbliższym 

czasie planu finansowego jednostki MOSiR.  

Pietruczynik Ireneusz – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji oznajmił, że kwota 

bazowa jednostki wynosi 30 000 zł. Dyrektor wyjaśnił, że kwota 10 000 zł zabezpieczona jest na 

kąpielisko miejskie przy ul. Elektrycznej. 

Jelinek Marcin – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że każda jednostka 

finansowa gminy powinna przedstawić plan finansowy na dany rok z wyszczególnieniem 

poszczególnych kwot. Radny poprosił, aby w najbliższym czasie plan finansowy jednostki 

MOSiR został dostarczony radnym. 

Następnie radny zapytał o plan współpracy z klubem sportowym „Korona”. 

Pietruczynik Ireneusz – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji oznajmił, że 

współpraca powinna polegać na wzajemnym uzupełnianiu się i dbaniu boisk.  

Jakóbczak Tomasz – Wiceprzewodniczący Rady zapytał, czy plan finansowy MOSiR-u będzie 

przygotowany na następną sesję Rady Miejskiej. 
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Pietruczynik Ireneusz – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji stwierdził, że obecnie 

wszystkie koszty bazowane są na zeszłorocznych wydatkach, jakie ponosił KOKiS „Zamek”, 

ponieważ w pierwszym roku działalności jednostki trudno jest przewidzieć wszystkie koszty. 

 

Do pkt. 3. 

Trojanowski Sławomir – Prezes P.U.K. USKOM, przedstawił sprawozdanie z działalności 

P.U.K. „USKOM” oraz plany remontowe i inwestycyjne. /informacja w załączeniu/ 

Pikulski Adrian – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa zapytał, czy na ujęciu wody 

w Mirocinie Średnim wytyczne Powiatowej Stacji Sanitarno – Epidemiologicznej, dotyczące 

zbyt dużej zawartości manganu i żelaza zostały zrealizowane. 

Trojanowski Sławomir – Prezes P.U.K. USKOM oznajmił, że ostatnie wyniki przeprowadzone 

przez Powiatową Stację Sanitarno – Epidemiologiczną potwierdzają, że zawartości są w normie.  

Pikulski Adrian – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa zapytał, ilu pracowników zostało 

zatrudnionych do realizacji Projektu oraz jakie będzie wynagrodzenie zespołu zadaniowego. 

Trojanowski Sławomir – Prezes P.U.K. USKOM oznajmił, że jednostka realizująca projekt 

składa się z Kierownika JRP, Specjalisty ds. technicznych, Specjalisty ds. finansowo-

księgowych, Specjalista ds. reklamy, promocji i archiwizacji dokumentów w JRP, Specjalista ds. 

monitoringu i sprawozdawczości oraz Specjalista ds. zamówień publicznych. Następnie Prezes 

oznajmił, że nie może publicznie ujawnić wynagrodzenia ww. pracowników.  

Brzezińska Barbara – radna zapytała, czy w bieżącym roku zostanie zrealizowana 

dokumentacja projektowo-kosztorysowa, dotycząca inwestycji wodno-kanalizacyjnej Podbrzezia 

Dolnego w wysokości 600 000 zł. Radna dodała, że podczas spotkania z mieszkańcami takie 

zapewnienia zostały ustalone. Na zakończenie wypowiedzi radna dodała, że Gmina posiada 

wiele rejonów, które nie są jeszcze skanalizowane i najwyższy czas to zmienić. 

Trojanowski Sławomir – Prezes P.U.K. USKOM oznajmił, że kwota 600 000 zł. nie dotyczy 

tylko obszaru Podbrzezia Dolnego, ale również szeroko rozumianego drugiego etapu 

rewitalizacji Kożuchowa, czyli pozostałych obszarów, które nie zostały jeszcze skanalizowane. 

Na zakończenie wypowiedzi Prezes dodał, że spółka w obecnej chwili nie ma zabezpieczonych 

środków na ten cel w wysokości 600 000 zł.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, skierował zapytanie do 

Prezesa P.U.K. USKOM, czy postara się wygospodarować potrzebne środki, niekoniecznie 

poprzez dotację z Gminy. 

Trojanowski Sławomir – Prezes P.U.K. USKOM oznajmił, że wieloletni plan modernizacji 

urządzeń wodno-kanalizacyjnych określał inwestycje do zrealizowania, które były poddane 

dyskusji. Prezes dodał, że do planu dołączony był również schemat dotyczący finansów, który 
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przedstawiał brak zabezpieczonych środków w kwocie 400 000 zł. na renowację urządzeń 

wodno-kanalizacyjnych pod budowę ronda przy ulicy Szprotawskiej. Prezes zapewnił, że 

inwestycja związana z budową ronda zostanie zrealizowana, jednak musi zostać podjęta decyzja, 

które inwestycje zostaną wstrzymane na rzecz budowy ronda.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych stwierdził, że nie do końca 

Prezes P.U.K. USKOM zrozumiał pytanie radnego. Radny zapytał, czy spółka P.U.K. USKOM 

ma zamiar wystartować w przetargu na utrzymanie dróg powiatowych w miejscowości 

Kożuchów, ponieważ firma która obecnie świadczy usługi w tym zakresie ma podpisaną umowę 

do końca marca bieżącego roku. Radny dodał, że spółka w ten sposób miałaby możliwość 

zarobienia dodatkowych pieniędzy.  

Trojanowski Sławomir – Prezes P.U.K. USKOM, podziękował radnemu za informację, 

oznajmiając jednocześnie, że spółka P.U.K. USKOM prowadzi wstępne rozmowy w tej sprawie. 

Jelinek Marcin – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej stwierdził, że w grudniu 2015 roku był 

uchwalany budżet Gminy na 2016 rok, w którym nie zostały zabezpieczone środki na remont 

kanalizacji przy budowie ronda, ponieważ było stwierdzone że spółka P.U.K. USKOM pozyska 

środki na ten cel. Zdaniem radnego w obecnej chwili okazuję się, że spółka nie posiada 

potrzebnych środków.  

Trojanowski Sławomir – Prezes P.U.K. USKOM wyjaśnił, że sprawa była omawiana 

w miesiącu wrześniu 2015 roku, gdzie była udzielona informacja w tej sprawie. 

Jelinek Marcin – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej zwrócił uwagę, że w miesiącu wrześniu 

2015 roku Rada Miejska w Kożuchowie uchwaliła dofinansowanie dla spółki P.U.K. USKOM. 

Radny oznajmił, że w grudniu 2015 roku wnioskował o podanie informacji, dlaczego te fundusze 

nie zostały zabezpieczone, gdyż jest uchwała która na to wskazuje.  

Trojanowski Sławomir – Prezes P.U.K. USKOM wyjaśnił, że planowane zadanie dotyczące 

budowy ronda zostanie zrealizowane przez spółkę P.U.K. USKOM, jednak zdaniem Prezesa 

spółki trzeba będzie chwilowo zrezygnować z innych zaplanowanych inwestycji.  

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił, aby nie przerywać udzielanych 

wypowiedzi.  

Jelinek Marcin – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej stwierdził, że Prezes P.U.K. USKOM 

informował, że nie będzie zmian w harmonogramie inwestycyjnym. Radny dodał, że 

w październiku wnioskował o ujęcie w ww. harmonogramie magistrali wodnej i został 

zapewniony, że takie zmiany nastąpią w lutym bieżącego roku, jednak te zmiany zdaniem 

radnego nie nastąpiły. Na zakończenie wypowiedzi radny stwierdził, że zaistniała rozbieżność 

między udzielonymi informacjami.  

Trojanowski Sławomir – Prezes P.U.K. USKOM, zapytał jakie zmiany radny miał na myśli. 
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Jelinek Marcin – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej wytłumaczył, że ma na myśli 

wprowadzenie do planu harmonogramu głównej magistrali wodociągowej. 

Trojanowski Sławomir – Prezes P.U.K. USKOM wytłumaczył, że magistrala wodociągowa 

została ujęta w omawianym harmonogramie, jako realizacja odcinka FI 300 od ujęcia Słocina – 

Podbrzezie Dolne do drogi asfaltowej łączącej Kożuchów z miejscowością Nowa Sól. Następnie 

Prezes P.U.K. USKOM wytłumaczył, że są techniczne możliwości, aby na czas remontu ww. 

odcinka zabezpieczyć miasto Kożuchów w wodę z miejscowości Nowa Sól, ponieważ 

odpowiednie połączenie rurociągów umożliwi taką ewentualność. Prezes P.U.K. USKOM dodał, 

że takie zadanie byłoby mniej kosztowne, niż wstawianie bajpasów, mających na celu 

zapewnienie ciągłości w dostawie wody.  

Jelinek Marcin – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej zapytał, czy Prezes P.U.K. USKOM 

w dalszym ciągu oczekuje przekazania środków pieniężnych od Gminy Kożuchów.  

Trojanowski Sławomir – Prezes P.U.K. USKOM oznajmił, że jeżeli wszystkie inwestycje, 

które są wpisane do planu inwestycyjnego mają być wykonane w bieżącym roku, to 

wnioskowana kwota jest potrzebna spółce P.U.K. USKOM. 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Rady Miejskiej, poprosił o podanie kwoty, która jest 

potrzebna na realizację wszystkich zamierzonych inwestycji.  

Trojanowski Sławomir – Prezes P.U.K. USKOM stwierdził, że spółka P.U.K. USKOM 

potrzebuje około 1 000 000 zł. na realizację wszystkich zaplanowanych inwestycji w 2016 roku.  

Perdian Halina – radna, skierowała zapytanie do Prezesa P.U.K. USKOM, czy spółka będzie 

przenosić część administracyjną spółki do biurowca przy ulicy Elektrycznej.  

Trojanowski Sławomir – Prezes P.U.K. USKOM oznajmił, że na pierwszym piętrze biurowca 

przy ulicy Elektrycznej będzie część administracyjna, natomiast dodatkowe pomieszczenia będą 

służyły do obsługi interesantów. Prezes P.U.K. USKOM dodał, że przy ulicy Moniuszki 7 

zostanie Zakład Usług Komunalnych, w tym Zakład Usług Pogrzebowych.  

Jakóbczak Tomasz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej skierował zapytanie do Prezesa 

P.U.K. USKOM, czy wieża ciśnień przy ulicy Szprotawskiej pomoże przy lepszym 

funkcjonowaniu ciśnienia wody w miejscowości Kożuchów.  

Trojanowski Sławomir – Prezes P.U.K. USKOM oznajmił, że wieża ciśnień przy ulicy 

Szprotawskiej nie pomoże przy lepszym ciśnieniu wody, ponieważ zastosowana nowoczesna 

technologia przy Stacji Uzdatniania Wody wyklucza jej funkcjonowanie. Prezes P.U.K. 

USKOM dodał, że wieża ciśnień będzie pełniła funkcję rezerwuaru wody na cele 

przeciwpożarowe. 
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Marek Andrzej – radny, wyraził niezadowolenie z powodu zerowego bilansu końcowego spółki 

P.U.K. USKOM, gdzie zdaniem radnego spółka na koniec roku powinna odnotować bilans 

dodatni.  

Trojanowski Sławomir – Prezes P.U.K. USKOM oznajmił, że w poprzednich latach spółka 

P.U.K. USKOM odnotowywała roczne straty w wysokości około 1 500 000 zł.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa zaznaczył, że głównym zadaniem Prezesa P.U.K. 

USKOM jest pozyskiwanie potrzebnych funduszy na realizację zaplanowanych inwestycji. 

Następnie Burmistrz wytłumaczył, że jeśli w planie zapisana jest pewna kwota, to nie znaczy, że 

gmina musi taką kwotę przekazać spółce P.U.K. USKOM. Burmistrz dodał, że podczas 

poprzednich spotkań prezentowane były możliwości pozyskiwania dofinansowań, które będą 

mogły pokryć wymaganą kwotę 1 000 000 zł. na realizację wszystkich zaplanowanych 

inwestycji na 2016 rok. 

Burmistrz zaproponował, aby dać szansę rozwoju spółce P.U.K. USKOM, aby przekonać się jak 

spółka się rozwija.  

Pikulski Adrian – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa zwrócił uwagę, że spółka P.U.K. 

USKOM zaczyna coraz więcej razy wnioskować o potrzebne środki z budżetu gminy na 

realizację zaplanowanych inwestycji. Zdaniem radnego gmina nie ma środków na utwardzenie 

dróg, a potrafi zabezpieczyć kilkanaście tysięcy złotych dla spółki P.U.K. USKOM. Radny 

zaznaczył, że podstawą jest usprawnienie życia mieszkańcom poprzez zapewnienie dróg 

dojazdowych do domostw oraz zapewnienie oświetlenia, a w następnej kolejności powinny być 

realizowane inwestycje prowadzone przez spółkę P.U.K. USKOM. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że głównym priorytetem w gminie jest 

usprawnienie wodociągów, aby zapewnić płynność w dostawie wody dla mieszkańców.   

Brzezińska Barbara – radna oznajmiła, że gmina powinna szukać oszczędności gdzie tylko jest 

to możliwe. Radna wyraziła, że nie jest przeciwna budowie boiska przy Szkole Podstawowej 

Nr 1 w Kożuchowie, jednak zdaniem radnej fundusze na ten cel nie powinny być przekazane 

z budżetu gminy, lecz z pozyskanego dofinansowania na to zadanie. Radna podkreśliła, że gmina 

w pierwszej kolejności powinna starać się o pozyskanie potrzebnych dofinansować, aby nie 

wydawać pieniędzy z budżetu gminy, których nie ma. Radna, jako przykład podała miasto Nowa 

Sól, które obecnie przy szkołach buduje dwa boiska sportowe, dzięki uzyskanym dotacjom.  

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Rady Miejskiej, poprosił aby zgłoszone wypowiedzi 

dotyczyły omawianego punktu.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że w bieżącym roku będzie przygotowywana 

dokumentacja do projektu o dofinansowanie budowy stadionu lekkoatletycznego na kwotę około 
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4 000 000 zł. Burmistrz zaznaczył, że wniosek o dofinansowanie budowy boiska przy Szkole 

Podstawowej Nr 1, mógłby zablokować możliwość budowy stadionu lekkoatletycznego.  

Brzezińska Barbara – radna, podziękowała za udzieloną odpowiedź.  

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej oznajmił, że wniosek w sprawie 

budowy boiska przy Szkole Podstawowej Nr 1 w Kożuchowie, jednogłośnie złożyła Komisja 

Spraw Społecznych.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, potwierdził wypowiedź 

Wiceprzewodniczącego Rady Henryka Zielińskiego.  

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Rady Miejskiej, ponownie poprosił aby zgłoszone 

wypowiedzi dotyczyły omawianego punktu. Następnie Przewodniczący Rady poprosił Prezesa 

P.U.K. USKOM o podanie liczby wszystkich zatrudnionych pracowników w spółce.  

Trojanowski Sławomir – Prezes P.U.K. USKOM oznajmił, że w spółce zatrudnionych jest 

około siedemdziesięciu pracowników.  

Jelinek Marcin – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej skierował zapytanie do Prezesa P.U.K. 

USKOM, czy pracownicy P.U.K. USKOM są jednocześnie zatrudnieni w Jednostce Realizującej 

Projekt na podstawie drugiej odrębnej umowy.  

Trojanowski Sławomir – Prezes P.U.K. USKOM oznajmił, że nie ma takiej sytuacji. Prezes 

dodał, że wyjątek stanowi jego osoba. 

Prokopiak Alicja – mieszkanka Kożuchowa zapytała, kto poniesie koszty z powodu braku 

wywiązania się z umowy poprzedniej firmy zajmującej się utrzymaniem terenów zielonych.  

Mieszkanka zwróciła również uwagę na zaśmiecone ulice oraz Cmentarz Komunalny 

w Kożuchowie.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że poprzednia firma zajmująca się 

utrzymaniem terenów zielonych, została obciążona karą umowną z powodu nie wywiązania się 

ze zleconych zadań.  

Ćwiklik – Konofalska Maria – mieszkanka Kożuchowa zapytała, czy pracownicy P.U.K. 

USKOM są również zatrudnieni w Jednostce Realizującej Projekt.  

Trojanowski Sławomir – Prezes P.U.K. USKOM wytłumaczył, że funkcjonowanie Jednostki 

Realizującej Projekt można zrealizować dwojako, czyli Przedsiębiorstwo może zatrudnić na etat 

osobę, która jest finansowana z projektu i funkcjonuje w ramach Jednostki Realizującej Projekt, 

bądź jeżeli niepełny wymiar czasu pracy jest wymagany do pełnienia obowiązków, zatrudnia się 

pracownika na podstawie umowy zlecenia. 

Ćwiklik – Konofalska Maria – mieszkanka Kożuchowa zapytała, czy jest świadomość czasu 

pracy poszczególnego pracownika w spółce P.U.K. USKOM i w Jednostce Realizującej Projekt. 
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Mieszkanka zwróciła uwagę, że nie jest świadoma zakresu pracy Prezesa P.U.K. USKOM oraz 

czy sprawozdanie za 2015 rok było poprawnie zrealizowane. Mieszkanka zauważyła, że uwagę 

powinien skupić plan finansowy spółki P.U.K. USKOM. Mieszkanka wyraziła, że posiada kilka 

zastrzeżeń co do działalności spółki P.U.K. USKOM, ponieważ zdaniem mieszkanki spółka źle 

traktuje swoich klientów. Na zakończenie wypowiedzi mieszkanka zapytała, w jaki sposób może 

być przyjęty plan realizacji poszczególnych zadań, skoro nie została przeprowadzona 

inwentaryzacja.  

Trojanowski Sławomir – Prezes P.U.K. USKOM oznajmił, że proces inwentaryzacji sieci 

wodociągowej został podzielony na cztery etapy, który pochłonie znaczną ilość środków 

pieniężnych. 

Ćwiklik – Konofalska Maria – mieszkanka Kożuchowa stwierdziła, że inwentaryzacja jest 

niezbędna, ponieważ zdaniem mieszkanki jeśli inwentaryzacja nie zostanie przeprowadzona, to 

nie wiadomo od jakich zmian zacząć. Następnie mieszkanka zapytała, czy została 

przeprowadzona analiza efektywności świetlic wiejskich, ponieważ zdaniem mieszkanki zbyt 

duży nakład środków pieniężnych został na ten cel przeznaczony i zdaniem mieszkanki brak jest 

zwrotu poniesionych kosztów.  

Sawicka Monika – mieszkanka Kożuchowa skierowała zapytanie do Prezesa P.U.K. USKOM, 

jaki był koszt remontu wieży ciśnień. Mieszkanka poprosiła o podanie zasadności remontu wieży 

ciśnień, skoro nie jest wykorzystywana.  

Trojanowski Sławomir – Prezes P.U.K. USKOM, poprosił mieszkankę Kożuchowa o złożenie 

w formie pisemnej wniosku w sprawie podania informacji o poniesionych kosztach remontu 

wieży ciśnień. Następnie Prezes P.U.K. USKOM wyjaśnił, że wieża ciśnień była zawalona 

i potrzebowała remontu. Prezes dodał, że w momencie zawalenia się wieży na Stacji Uzdatniania 

Wody pracowały stare pompy, które miały współpracować z wieżą. Prezes P.U.K. USKOM 

wyjaśnił, że remont wieży trwał około trzech lat i w tym czasie nikt nie mógł przewidzieć, że 

stare pompy zostaną wymienione na nowsze, które nie potrzebują do współpracy wieży ciśnień. 

Na zakończenie wypowiedzi Prezes dodał, że zbiornik wieży ciśnień będzie służył do celów 

przeciwpożarowych.  

Sawicka Monika – mieszkanka Kożuchowa wyraziła, że wieża ciśnień jest nieużyteczna dla 

mieszkańców i zdaniem mieszkanki, wszyscy mieszkańcy ponoszą koszty jej remontu.  

Trojanowski Sławomir – Prezes P.U.K. USKOM wyjaśnił, że koszty amortyzacji wieży ciśnień 

nie są wliczone w stawkę opłat za wodę. Następnie Prezes P.U.K. USKOM dodał, że były 

podejmowane próby dotyczące funkcjonowania wieży ciśnień, jednak nie były one skuteczne 

wobec całkowitego zapotrzebowania.  
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Prokopiak Alicja – mieszkanka Kożuchowa skierowała zapytanie do Prezesa P.U.K. USKOM, 

dlaczego mieszkanka otrzymała fakturę za wywóz szamba, skoro mieszkanka płaci za wodę oraz 

za ścieki. Zdaniem mieszkanki jest to podwójna zapłata.  

Trojanowski Sławomir – Prezes P.U.K. USKOM oznajmił, że art. 5 ustawy o zbiorowym 

zaopatrzeniu w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków mówi, że koszt utrzymania 

w należytym stanie przyłącza wodociągowego i kanalizacyjnego jest po stronie odbiorcy.  

Prokopiak Alicja – mieszkanka Kożuchowa stwierdziła, że szamba znajdują się na terenie 

miasta, a mieszkania przy ulicy Wolności są własnością gminy i zdaniem mieszkanki koszty 

wywozu szamba powinna ponosić gmina.  

Trojanowski Sławomir – Prezes P.U.K. USKOM oznajmił, że sprawa jest do wyjaśnienia. 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Rady Miejskiej skierował zapytanie do Prezesa P.U.K. 

USKOM, w jaki sposób wieża ciśnień będzie spełniać zadanie przeciwpożarowe.  

Trojanowski Sławomir – Prezes P.U.K. USKOM wyjaśnił, że zbiornik znajdujący się w wieży 

ciśnień będzie zawsze napełniony wodą bez względu na to, czy będą występować awarie. Prezes 

uzasadnił, że dzięki temu będzie większe ciśnienie w poborze wody przez strażaków. Prezes 

P.U.K. USKOM dodał, że dodatkowo woda z wieży ciśnień będzie zaopatrywać pojazdy 

zajmujące się utrzymanie terenów zielonych w gminie Kożuchów. Następnie Prezes oznajmił, że 

do tego celu przy wieży ciśnień zostaną zamontowane hydranty, aby usprawnić tankowanie 

wody. 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy hydranty będą znajdowały się 

tylko przy wieży ciśnień.  

Trojanowski Sławomir – Prezes P.U.K. USKOM odpowiedział twierdząco.  

Jelinek Marcin – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej zapytał, z jakiś środków są 

amortyzowane koszty utrzymania wieży ciśnień, skoro nie są zamortyzowane w opłatę za wodę. 

Trojanowski Sławomir – Prezes P.U.K. USKOM, skierował prośbę o pisemne zapytanie w tej 

sprawie, ponieważ sprawa wymaga szerszej odpowiedzi i sprawdzenia potrzebnych 

dokumentów.  

Ozgowicz Eugeniusz – sołtys sołectwa Mirocin Górny oznajmił, że w zeszłym roku skierował 

pismo o ponowne zamontowanie zlikwidowanego hydrantu w miejscowości Mirocin Górny, 

jednak do dnia dzisiejszego odpowiedź nie została udzielona.  

Trojanowski Sławomir – Prezes P.U.K. USKOM oznajmił, że sprawa zostanie niezwłocznie 

zweryfikowana. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, zaproponował aby w przyszłym roku punkt dotyczący 

sprawozdania z działalności P.U.K. USKOM był omawiany w miesiącu maju, ponieważ w tym 

okresie będzie sporządzony bilans spółki, który wyjaśni wszelkie wątpliwości.  
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Ćwiklik – Konofalska Maria – mieszkanka Kożuchowa stwierdziła, że miesiąc maj jest zbyt 

późnym terminem na omówienie bilansu spółki P.U.K. USKOM. Zdaniem mieszkanki, takie 

sprawy powinny być omawiane na bieżąco.  

Wrzosek Tadeusz – mieszkaniec Kożuchowa skierował zapytanie do Prezesa P.U.K. USKOM, 

czy zespół zarządzający nieruchomościami zajmuje się tylko zadaniami zleconymi przez spółkę, 

czy na przykład wspólnoty mieszkaniowe mogłyby korzystać z pomocy tego zespołu 

w sprawach remontowych.  

Trojanowski Sławomir – Prezes P.U.K. USKOM poinformował, że Jednostka Realizująca 

Projekt nie może świadczyć usług nie związanych z projektem. Następnie Prezes wytłumaczył, 

że jeśli chodzi o udzielanie informacji wspólnotom mieszkaniowym, to jest to jak najbardziej 

możliwe.  

Raczykowski Krzysztof – sołtys sołectwa Mirocin Dolny, zwrócił uwagę ciągłego 

zanieczyszczenia wody w miejscowości Mirocin Dolny. Następnie sołtys zapytał, co mieszkańcy 

mają zrobić wobec brudnej wody podczas prania odzieży w pralkach automatycznych. 

Trojanowski Sławomir – Prezes P.U.K. USKOM wyjaśnił, że poszkodowanemu klientowi 

przysługuje procedura reklamacyjna wobec zaistniałego faktu. Następnie Prezes zgodził się z 

wypowiedzią sołtysa Mirocina Dolnego, że taki stan wody jest niedopuszczalny. Jednocześnie 

Prezes stwierdził, że badania bakteriologiczne potwierdzają zdatność wody do użycia. Prezes 

wyjaśnił, że przyczyna zanieczyszczenia wody leży po stronie starych sieci wodociągowych, 

ponieważ nagromadziły osad, który często jest gwałtownie wzruszany. Na zakończenie 

wypowiedzi Prezes dodał, że po zgłoszeniu wystąpienia takiego faktu, pracownicy P.U.K. 

USKOM będą dokonywać płukania sieci, aby zapobiec dalszym zanieczyszczeniom wody.  

Raczykowski Krzysztof – sołtys sołectwa Mirocin Dolny zapytał, kto będzie zajmował się 

nadzorowaniem nowo wymienionych hydrantów. 

Trojanowski Sławomir – Prezes P.U.K. USKOM wytłumaczył, że P.U.K. USKOM nie ma 

uprawnień związanych z nadzorowaniem hydrantów. Prezes dodał, że spółka jedynie zleca 

przegląd hydrantów jednostkom zewnętrznym związanych ze strażą pożarną. Następnie Prezes 

oznajmił, że utrzymanie hydrantów i samych urządzeń wodociągowych wymaga tylko dwóch 

wizyt pracownika rocznie. Na zakończenie wypowiedzi Prezes dodał, że utrzymanie terenu 

wokół hydrantu należy do P.U.K. USKOM, który będzie się starał, aby wszystkie hydranty były 

widoczne oraz dostępne.  

Raczykowski Krzysztof – sołtys sołectwa Mirocin Dolny, zgłosił problem wystawionego na 

wąskim chodniku kosza na śmieci przy ulicy Daszyńskiego. 

Trojanowski Sławomir – Prezes P.U.K. USKOM oznajmił, że sprawa zostanie zweryfikowana.  
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Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa wyjaśnił, że problem dotyczy całego miasta. Burmistrz 

poinformował, że na zebraniach wspólnot mieszkaniowych ten problem zostanie poruszony. 

Burmistrz dodał, że istnieje możliwość wynajmu gruntów przez wspólnoty mieszkaniowe od 

gminy po tak zwanych kosztach, na których będą mogły stać pojemniki z odpadami. Na 

zakończenie wypowiedzi Burmistrz oznajmił, że prawdopodobnie będzie przygotowywany 

projekt budowy boksów na pojemniki z odpadami.  

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy zostanie opracowany 

harmonogram napraw hydrantów. 

Trojanowski Sławomir – Prezes P.U.K. USKOM wyjaśnił, że miesięcznie będzie 

wymienianych dziesięć hydrantów na podstawie ustalonej kolejności sprawności hydrantów.  

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Rady Miejskiej, poprosił o regularne przesyłanie 

harmonogramu napraw hydrantów na adres mailowy biura Rady lub bezpośrednio do biura 

Rady. Następnie Przewodniczący zapytał, czy spółka P.U.K. USKOM zamierza wyjść naprzeciw 

potrzebom mieszkańców, aby z czasem móc obniżyć opłatę za wodę.  

Trojanowski Sławomir – Prezes P.U.K. USKOM wyjaśnił, że chciałby aby w pierwszej 

kolejności mniej pieniędzy było przeznaczanych na zadania wodociągowe. Następnie Prezes 

dodał, że chciałby aby brygada spółki była wyposażona w niezbędny nowoczesny sprzęt, aby 

móc sprostać potrzebom mieszkańców. Prezes oznajmił również, że chciałby aby pracownicy 

dokonali wymiany ujęcia wody w Słocinie, ponieważ pomogłoby to zgromadzić część 

oszczędności, ponieważ pracownicy wykonali by to zadanie w ramach swojej pracy. 

 

Podczas wypowiedzi Prezesa P.U.K. USKOM, Przewodniczący Rady Miejskiej w Kożuchowie 

przywołał do porządku zgromadzonych gości.  

 

Jakóbczak Tomasz – Wiceprzewodniczący Rady, złożył wniosek o możliwość udostępnienia za 

odpłatnością wieży ciśnień, jako obiekt turystyczny. 

Ćwiklik – Konofalska Maria – mieszkanka Kożuchowa skierowała zapytanie o strukturę 

zatrudnienia pracowników administracyjnych i fizycznych w spółce P.U.K. USKOM.  

Trojanowski Sławomir – Prezes P.U.K. USKOM oznajmił, że struktura pracowników spółki 

wynosi 1/3 pracowników administracji, 2/3 pracowników fizycznych. 

Prokopiak Alicja – mieszkanka Kożuchowa zapytała, czy w bieżącym roku kalendarzowym 

zostaną zwiększone opłaty za wodę oraz za usługi cmentarne.  

Trojanowski Sławomir – Prezes P.U.K. USKOM oznajmił, że na obecną chwilę nie ma planów 

co do podwyżki wody. 
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Szukiełowicz Zdzisław – radny, wyraził niezadowolenie z negatywnych wypowiedzi 

dotyczących wieży ciśnień. Radny wytłumaczył, że wieża ciśnień jest obiektem wpisanym do 

rejestru zabytków i obowiązkiem właściciela jest dbanie o ten zabytek. Radny oznajmił, że 

cieszy się, że wieża ciśnień została wyremontowana i nie grozi kolejnymi katastrofami 

budowlanymi.  

 

Podczas wypowiedzi radnego Szukiełowicza Zdzisława, Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Kożuchowie przywołał do porządku zgromadzonych gości.  

 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Rady Miejskiej zaznaczył, że wieża ciśnień mogła być 

wyremontowana, jako obiekt zabytkowy, a nie w celu zwiększenia ciśnienia wody, kiedy 

zdaniem Przewodniczącego okazało się, że na dzień dzisiejszy nie było to potrzebne.  

Trojanowski Sławomir – Prezes P.U.K. USKOM zaznaczył, że jeśli wieża ciśnień nie została 

by wyremontowana w taki sposób, w jaki została, to nie przyznano by dofinansowania na ten 

cel.  

Raczykowski Krzysztof – sołtys sołectwa Mirocin Dolny zapytał, kiedy skończy się problem 

z brudną wodą w miejscowości Mirocin Dolny. 

Trojanowski Sławomir – Prezes P.U.K. USKOM poprosił, aby niezwłocznie spółka P.U.K. 

USKOM była informowana o takich zdarzeniach, ponieważ będzie mogła w takiej sytuacji 

interweniować. Następnie Prezes oznajmił, że docelowo sytuacja zmieni się po remoncie Stacji 

Uzdatniania Wody w Mirocinie Średnim w przeciągu dwóch lub trzech miesięcy.  

 

Do pkt. 4. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił sprawozdanie z prac Burmistrza między 

sesjami. /informacja w załączeniu/ 

Jelinek Marcin – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej zapytał Burmistrza Kożuchowa, czy 

nastąpiły zmiany w sprawie budowy komisariatu policji w Kożuchowie. Radny wspomniał, że 

gmina nieodpłatnie przekazała działkę pod budowę komisariatu, natomiast wszystkie koszty 

związane z budową komisariatu miały być po stronie Ministerstwa.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że w sprawie budowy komisariatu policji w 

Kożuchowie nie nastąpiły zmiany w umowie. Burmistrz podkreślił, że najważniejszą rzeczą jest, 

aby Rząd podjął rozporządzenie w sprawie rozbudowy baz komisariatów policji oraz aby miasto 

Kożuchów znalazło się w tym rozporządzeniu. Burmistrz dodał, że jest również możliwość 

sprzedaży obecnego budynku komisariatu policji, który należy do skarbu państwa i przekazanie 

części środków ze sprzedaży na poczet budowy nowego komisariatu.  
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Jelinek Marcin – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej zapytał Burmistrza Kożuchowa, czy 

według nowego zarządzenia Burmistrz Kożuchowa jest Komendantem Straży Miejskiej 

w Kożuchowie oraz na jakich zasadach będzie funkcjonować Straż Miejska w Kożuchowie. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że Straż Miejska została włączona w strukturę 

Wydziału Organizacyjnego, którego bezpośrednim przełożonym jest Burmistrz Kożuchowa. 

Burmistrz wyjaśnił, że reorganizacja Straży Miejskiej wyniknęła między innymi z braku 

fotoradarów. Burmistrz oznajmił, że Komendant Straży Miejskiej obecnie przebywa na 

zwolnieniu lekarskim po którym uda się na emeryturę. Na zakończenie wypowiedzi Burmistrz 

dodał, że obecnie zatrudnionych jest trzech strażników miejskich, natomiast siedziba Straży 

Miejskiej jest jeszcze konsultowana.  

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, ile będzie etatów w Straży 

Miejskiej po odejściu komendanta. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa wyjaśnił, że będą trzy etaty dla dwóch strażników 

i jednej strażniczki, która obecnie przebywa na urlopie macierzyńskim.  

 

Do pkt. 5. 

Prokopiak Alicja – mieszkanka Kożuchowa złożyła skargę w formie ustnej na radną Perdian 

Halinę oraz radnego Szukiełowicza Zdzisława, ponieważ zdaniem mieszkanki drugi raz została 

wyproszona z sali radnych przez ww. radnych.  

Szukiełowicz Zdzisław – radny oznajmił, że wypowiedź mieszkanki Kożuchowa jest 

nieprawdą. Radny stwierdził, że Pani Prokopiak Alicja usiadła na miejscu zarezerwowanym dla 

sołtysów. Radny oznajmił, że tylko zwrócił mieszkance uwagę w tej sprawie i upomniał, aby nie 

rzucała tabliczką, która ma na celu rezerwowanie miejsc dla poszczególnych osób. Radny dodał, 

że nikt nie zabrania mieszkańcom udziału w sesjach Rady Miejskiej zaznaczając, że na sesjach 

Rady Miejskiej panują określone warunki do których każdy musi się dostosować. Na 

zakończenie wypowiedzi radny poprosił mieszkankę, aby nie manipulowała i nie wprowadzała 

ludzi w błąd oraz nie mówiła czegoś, co jest nieprawdą.  

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że skargę należy złożyć 

w formie pisemnej. Następnie Przewodniczący zamknął dyskusję.  

Jakóbczak Tomasz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, powtórzył swój wniosek dotyczący 

udostępnienia wieży ciśnień dla mieszkańców i turystów za odpłatnością.  

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, zapytał o plany dodatkowego miejsca 

postojowego dla osób niepełnosprawnych przy ulicy Daszyńskiego. Radny zapytał również na 

kiedy zaplanowane jest wprowadzenie nowej organizacji ruchu. 
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Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że postój taksówek wróci na poprzednie 

miejsce parkingowe, dzięki temu powstanie dodatkowe miejsce postojowe dla osób 

niepełnosprawnych. Burmistrz dodał, że po Świętach Wielkanocnych zostanie wprowadzona 

nowa organizacja ruchu. 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy reorganizacja ruchu dotyczy 

całej gminy. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa wyjaśnił, że nowa organizacja ruchu obejmie tylko 

ulice przy starówce.  

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Rady Miejskiej, zapytał o pozostałą część miasta i gminy. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa poprosił o sprecyzowanie zapytania. 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Rady Miejskiej wyjaśnił, że składał wniosek w sprawie 

postawienia znaku w miejscowości Broniszów, gdzie otrzymał odpowiedź, że postawienie znaku 

będzie możliwe przy nowym planie organizacji ruchu.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa stwierdził, że postawienie znaku w miejscowości 

Broniszów można zrealizować w krótkim czasie. Burmistrz zapytał, czy jest to droga 

wojewódzka, czy gminna.  

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Rady Miejskiej oznajmił, że jest to droga gminna. 

Przewodniczący zaznaczył, że na postawienie znaku czeka już kilka miesięcy.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa stwierdził, że pewien mieszkaniec skarżył się na 

opóźnienie w załatwianiu spraw przez Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Rady Miejskiej oznajmił, że na udzielenie odpowiedzi na 

pisane przez siebie wnioski czeka po kilka miesięcy, więc nic dziwnego że mieszkańcy się 

niecierpliwią.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa zapytał, czy odpowiedź na pismo w omawianej sprawie 

zostało złożone w terminie.  

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Rady Miejskiej oznajmił, że w odpowiedzi na składany 

wniosek został poinformowany, że znak zostanie postawiony w momencie  opracowania 

i wdrożenia nowego planu organizacji ruchu w gminie Kożuchów, natomiast dowiaduje się, że 

wnioskowana sprawa nie została ujęta. Przewodniczący zaznaczył, że w tej sytuacji sprawa 

ponownie zostanie przedłużona z winy urzędu, a nie z winy Przewodniczącego. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa stwierdził, że jest bardzo dużo zgłoszeń z miejscowości 

Broniszów, które sukcesywnie będą sprawdzane i realizowane. Burmistrz dodał, że obecnie 

najważniejsza jest reorganizacja starówki.  

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy pozostała część gminy jest 

również priorytetem. 
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Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że wszystko nastąpi w odpowiednim czasie 

dla danej sprawy. 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Rady Miejskiej, poprosił o podanie przybliżonego terminu 

realizacji postawienia wnioskowanego znaku w miejscowości Broniszów.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że odpowiedź została udzielona pisemnie. 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Rady Miejskiej oznajmił, że radni są rozliczani ze swoich 

działań przez mieszkańców i chciałby, aby wnioskowane sprawy przez radnych były jak 

najszybciej realizowane.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że omawiana sprawa wymaga konsultacji 

i opinii policji i dlatego nie jest to łatwy projekt do zrealizowania.  

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Rady Miejskiej ponownie zaznaczył, że wniosek był 

składany kilka miesięcy temu. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że w podobnych sprawach wpływa bardzo 

dużo wniosków, które są sukcesywnie sprawdzane i zgłaszane do realizacji.  

Szukiełowicz Zdzisław – radny, poprosił o dziesięć minut przerwy oraz o udanie się radnych do 

gabinetu Burmistrza.  

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Rady Miejskiej oznajmił, że przed przerwą udzieli głosu 

radnej Brzezińskiej Barbarze, radnemu Drzewieckiemu Ireneuszowi oraz radnej Perdian Halinie. 

Szukiełowicz Zdzisław – radny oznajmił, że złożył wniosek formalny o zarządzenie 

dziesięciominutowej przerwy.  

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Rady Miejskiej, odebrał głos radnemu Szukiełowiczowi 

Zdzisławowi. 

Brzezińska Barbara – radna, wyraziła niezadowolenie z zachowania radnych. Radna oznajmiła, 

że swoją wypowiedź chciała nawiązać do powołanej komisji konkursowej z zakresu kultury, 

jednak radna zaznaczyła, że chciałaby poruszyć temat w kulturalnych warunkach bez 

przekrzykiwań radnych.  

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy radna chciała złożyć wniosek, 

interpelacje lub oświadczenie. 

Brzezińska Barbara – radna oznajmiła, że chciałaby złożyć przygotowaną przez siebie 

interpelację z zakresu kultury. Radna poprosiła, aby Przewodniczący nie odbierał radnej głosu, 

ponieważ wypowiedź radnej dotyczy omawianego punktu.  

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Rady Miejskiej ponownie zapytał, czy radna chciałaby 

złożyć wniosek, interpelacje lub oświadczenie. 

Brzezińska Barbara – radna zapytała, czy może zabrać głos, ponieważ kolejny radny jest 

niedopuszczany do udzielenia wypowiedzi. Następnie radna złożyła oświadczenie w sprawie 
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przeznaczenia większej ilości pieniędzy na zadania związane z kulturą w 2016 roku. Radna 

chciałaby, aby kwota dotacji na cele kultury nie została zwaloryzowana w stosunku do 

2015 roku, jeżeli wpłynęło więcej wniosków. Radna zwróciła uwagę, że żadne z zadań nie 

dostało takiego dofinansowania o które wnioskowało. Radna zaznaczyła, że mieszkańcy 

posiadają chęć uczestniczenia w imprezach kulturalnych, ponieważ wskazuje na to frekwencja 

i zainteresowanie mieszkańców. Na zakończenie wypowiedzi radna ponownie poprosiła 

o zwiększenie środków pieniężnych na przyznanie dofinansowań na cele kultury.  

Jakóbczak Tomasz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, poprosił o sprecyzowanie 

złożonego wniosku.  

Brzezińska Barbara – radna, złożyła interpelację w sprawie prośby zwiększenia środków 

finansowych na wspieranie instytucji, które wystartowały w konkursie w zakresie kultury. Radna 

dodała, że ogólna kwota przeznaczona na ten cel wynosiła 33 000 zł., natomiast wnioskowane 

kwoty wynosiły około 60 000 zł.  

Jakóbczak Tomasz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, podziękował radnej za wypowiedź. 

Pikulski Adrian – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa złożył wniosek, aby część 

brakującej kwoty na przyznanie dofinansowań z zakresu kultury dla stowarzyszeń, przesunąć 

z Centrum Kultury „Zamek”.  

Perdian Halina – radna, w imieniu mieszkańców ulicy Zielonogórskiej 8 skierowała zapytanie 

do Burmistrza Kożuchowa, czy do marca br. zostanie skrócony parking. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że podczas nowej reorganizacji ruchu 

zostanie skrócony i zmieniony parking przy ulicy Zielonogórskiej oraz przy ulicy Garbarskiej. 

Burmistrz dodał, że w 2017 roku dzięki tzw. schetynówce inwestycja przebudowy parkingów 

zostanie zrealizowana.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, skierował zapytanie do 

Burmistrza Kożuchowa kiedy będzie możliwość wizytacji budynku po byłej firmie Zaset. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa odpowiedział, że możliwość wizytacji budynku po 

byłej formie Zaset może odbyć się podczas kwietniowej Komisji. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych zapytał, kiedy nastąpi 

przeniesienie planowanych instytucji do ww. budynku. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa poinformował, że przeniesienie instytucji Ośrodka 

Pomocy Społecznej planowane jest na koniec marca lub na początku kwietnia br..  

Prokopiak Alicja – mieszkanka Kożuchowa, zwróciła uwagę na kłopotliwy wyjazd z ulicy 

Żeromskiego na ulicę Wolności oraz na ulicę 22 Lipca. Zdaniem mieszkanki ruch utrudnia 

postawiony znak.  
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Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa stwierdził, że jest to droga podporządkowana i trzeba 

ustąpić pierwszeństwa przejazdu. Burmistrz dodał, że nie ma możliwości postawienia znaku 

pierwszeństwa przejazdu dla jadących z ulicy Żeromskiego.  

Ćwiklik - Konofalska Maria – mieszkanka Kożuchowa, zapytała czy został opracowany 

dokument przez pracowników urzędu, który ustaliłby wszystkie zapotrzebowania mieszkańców 

Kożuchowa oraz źródła ich finansowania. Zdaniem mieszkanki radni poszukują możliwości 

pozyskania dofinansowań, a nie pracownicy urzędu.  

Następnie mieszkanka Kożuchowa zwróciła uwagę na zanieczyszczone powietrze w gminie 

Kożuchów. Mieszkanka Kożuchowa stwierdziła, że gmina powinna wykorzystać możliwość 

dofinansowań, aby uniknąć zanieczyszczenia powietrza.  

Jakóbczak Tomasz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, również zwrócił uwagę na problem 

zanieczyszczenia powietrza w Gminie Kożuchów. Wiceprzewodniczący dodał, że problemem 

zajmuje się Straż Miejska, która ma prawo sprawdzania czym mieszkańcy palą w piecach.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że został stworzony plan inwestycyjny dla 

Gminy Kożuchów. Następnie Burmistrz dodał, że pracownicy urzędu na bieżąco monitorują 

możliwości pozyskania dofinansowań na określone cele. Burmistrz oznajmił, że został również 

określony plan inwestycyjny na 2017 rok.  

W sprawie zanieczyszczenia powietrza na terenie Gminy Kożuchów Burmistrz stwierdził, że 

mieszkańców nie stać na wymianę pieców na gazowe i niestety nie ma możliwości pozyskania 

dofinansowania w tej sprawie, a gminy nie stać na stworzenie rezerwy docelowej na ten cel. 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Rady Miejskiej, poprosił Panią Ćwiklik – Konofalską 

Marię o nie przerywanie udzielanej przez Burmistrza Kożuchowa wypowiedzi.  

Ćwiklik - Konofalska Maria – mieszkanka Kożuchowa oznajmiła, że istnieją możliwości 

pozyskania środków na walkę z zanieczyszczeniem powietrza w ramach wspólnot 

mieszkaniowych. Mieszkanka dodała, że problem może być niwelowany już teraz, aby 

w przyszłości uniknąć jeszcze większego problemu związanego z zanieczyszczeniem powietrza.  

Następnie mieszkanka wyraziła zadowolenie z przygotowanego już planu inwestycyjnego dla 

Gminy Kożuchów i dla podjętych działań w zakresie ich realizacji. Na zakończenie wypowiedzi 

mieszkanka oznajmiła, że złoży pismo w sprawie udostępnienia informacji dotyczących 

planowanych inwestycji dla Gminy Kożuchów.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa wyraził zadowolenie, że radni również angażują się 

w poszukiwanie możliwości pozyskania dofinansowań na określone cele.  

Ćwiklik - Konofalska Maria – mieszkanka Kożuchowa stwierdziła, że podpowiadanie 

o możliwościach pozyskania dofinansować nie jest zadaniem radnych.  
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Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej oznajmił, że również jest za 

wprowadzeniem długofalowego programu zachęt i propagowania czystego powietrza.  

 

Do pkt. 6.1. 

Rajewska – Jaworowicz Joanna – Skarbnik Gminy, przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2016 rok. /numer druku XXIV/1/16/ 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Rady Miejskiej, poprosił o wyjaśnienie złożonego wniosku 

podczas trwania Komisji Gospodarki i Budżetu przez radnego Jelinka Marcina w sprawie 

utworzenia rezerwy celowej. 

Rajewska – Jaworowicz Joanna – Skarbnik Gminy oznajmiła, że po konsultacjach 

z Regionalną Izbą Obrachunkową, gmina nie ma możliwości wprowadzenia rezerwy celowej na 

konkretne zadanie realizowane w trakcie trwania roku, ponieważ rezerwę celową można 

utworzyć wyłącznie w momencie planowania budżetu na przyszły rok kalendarzowy.  

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej, wyraził obawy z planowanych 

inwestycji budowy hali sportowej i boiska sportowego przy Szkole Podstawowej Nr 1 

w Kożuchowie.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa wyjaśnił, że gmina na obecną chwilę posiada większe 

potrzeby niż budowa targowiska czy budowa hali sportowej. Burmistrz dodał, że gmina będzie 

skupiać się na bieżących potrzebach mieszkańców, aby rozsądnie gospodarować budżetem 

gminy. Burmistrz oznajmił, że budowę hali sportowej lub targowiska miejskiego można 

przełożyć na następną kadencję.  

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej zapytał, czy Regionalna Izba 

Obrachunkowa może uchylić uchwałę o utworzeniu rezerwy celowej.  

Rajewska – Jaworowicz Joanna – Skarbnik Gminy, odpowiedziała że ustawa o finansach 

publicznych zabrania tworzenia rezerwy celowej na konkretne zadanie realizowane w trakcie 

trwania roku. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej zapytał, czy jeśli w miesiącu 

grudniu zostałby pozytywnie rozpatrzony wniosek, złożony przez radnego o utworzeniu dotacji 

celowej dla firmy P.U.K. USKOM, to czy nie zostałaby uchylona uchwała Rady Miejskiej 

w Kożuchowie w tej sprawie.  

Rajewska – Jaworowicz Joanna – Skarbnik Gminy wyjaśniła, że rezerwę celową tworzy się 

w momencie posiadania ogólnego zarysu konkretnego działania, ale gdy nie ma możliwości 

umieszczenia tego w klasyfikacji budżetowej. Za przykład Skarbnik Gminy podała Budżet 

Obywatelski.  
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Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej zapytał, czy w takiej sytuacji 

rezerwa celowa jest przyznana na budowę ronda i kanalizacji przy ulicy Szprotawskiej, 

ponieważ w uchwale jest tylko zapis stwierdzający zwiększenie kapitału dla spółki P.U.K. 

USKOM.  

Rajewska – Jaworowicz Joanna – Skarbnik Gminy wyjaśniła, że gmina nie może wskazać 

spółce P.U.K. USKOM na co powinna przekazać przyznane środki.  

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej zwrócił uwagę, że w uchwale Rady 

Miejskiej w Kożuchowie z września 2015 roku zostało konkretnie wskazane przez P.U.K. 

USKOM, na co spółka chce przeznaczyć przyznaną dotację celową. Radny wyraził wątpliwości 

dlaczego w obecnej sytuacji nie można uiścić takiego zapisu.  

Ponikwia Kazimierz – Sekretarz Gminy wyjaśnił, że P.U.K. USKOM nie jest spółką 

organizacyjną Urzędu Miejskiego w Kożuchowie, ponieważ jest to spółka prawa handlowego. 

Sekretarz dodał, że istnieją dwie możliwości przyznania środków poprzez zwiększenie udziałów 

spółki lub poprzez pokrycie poniesionych strat, które spółka wykaże na koniec roku. Sekretarz 

wyjaśnił, że Rada Miejska nie może wskazać spółce P.U.K. USKOM poprzez konkretny zapis, 

na co musi przeznaczyć dofinansowanie. Na zakończenie wypowiedzi Sekretarz stwierdził, że 

gwarancją w tej sprawie jest Burmistrz Kożuchowa.  

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej, skierował zapytanie do Prezesa 

P.U.K. USKOM, na co zostanie przeznaczona kwota z przyznanego dofinansowania. 

Trojanowski Sławomir – Prezes P.U.K. USKOM odpowiedział, że przyznane dofinansowanie 

tylko i wyłącznie zostanie przeznaczone na remont przyłącza wodno – kanalizacyjnego na 

terenie budowy ronda przy ulicy Szprotawskiej.  

Marek Andrzej – radny zaznaczył, że poprzedni zapis wskazywał, że spółka P.U.K. USKOM 

posiada zarezerwowane środki w kwocie 250 000 zł., natomiast okazuje się że zarezerwowana 

kwota wynosi 200 000 zł.  

Trojanowski Sławomir – Prezes P.U.K. USKOM wyjaśnił, że od początku zapis wskazywał, że 

spółka ma zarezerwowane środki w kwocie 200 000 zł. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej skierował zapytanie do Prezesa 

P.U.K. USKOM, jeśli radni nie uchwalą uchwały dotyczącej zwiększenia kapitału dla P.U.K. 

USKOM, to jaka inna inwestycja zostałaby zagrożona. 

Trojanowski Sławomir – Prezes P.U.K. USKOM wyjaśnił, że decyzja w tej sprawie będzie 

należała do radnych Rady Miejskiej.  

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, na podstawie § 35 pkt. 4 statutu 

Gminy Kożuchów wniósł wniosek o imienne głosowanie w sprawie omawianej uchwały.  
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Wniosek został przyjęty większością głosów. /za – 11, przeciw - 2, wstrzymało się od głosu - 2, 

nie głosowało - 0/ 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji. /Opinie 

w załączeniu./ 

Jakóbczak Tomasz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, zagłosował za przyjęciem projektu 

uchwały. 

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, zagłosował za przyjęciem projektu 

uchwały. 

Wajman Grzegorz – radny, zagłosował za przyjęciem projektu uchwały. 

Walczak Tomasz – radny, zagłosował za przyjęciem projektu uchwały. 

Skwierczyński Piotr – radny, zagłosował za przyjęciem projektu uchwały. 

Grzelak Dorota – radna, zagłosowała za przyjęciem projektu uchwały. 

Jelinek Marcin – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, zagłosował za przyjęciem projektu 

uchwały. 

Szukiełowicz Zdzisław – radny, zagłosował za przyjęciem projektu uchwały. 

Perdian Halina – radna, zagłosowała za przyjęciem projektu uchwały. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, zagłosował za przyjęciem 

projektu uchwały. 

Brzezińska Barbara – radna, zagłosowała za przyjęciem projektu uchwały. 

Nowocień Andrzej – radny, zagłosował za przyjęciem projektu uchwały. 

Marek Andrzej – radny, zagłosował za przyjęciem projektu uchwały. 

Pikulski Adrian – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa, zagłosował za przyjęciem 

projektu uchwały. 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Rady Miejskiej, zagłosował za przyjęciem projektu 

uchwały. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 15/ 

 

Do pkt. 6.2. 

Rajewska – Jaworowicz Joanna – Skarbnik Gminy, przedstawiła projekt uchwały w sprawie  

zmieniającej uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kożuchów na lata 

2016 -2030. /numer druku XXIV/2/16/ 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Rady Miejskiej, przywołał do porządku zgromadzonych 

gości.  

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji. /Opinie 

w załączeniu./ 
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Jakóbczak Tomasz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 15/ 

 

Do pkt. 6.3. 

Ponikwia Kazimierz – Sekretarz Gminy, w imieniu Burmistrz Kożuchowa przedstawił projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zarządzenia poboru podatku rolnego, leśnego 

i podatku od nieruchomości w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz określenia 

wysokości wynagrodzenia za inkaso. /numer druku XXIV/3/16/ 

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji. /Opinie 

w załączeniu./ 

Jakóbczak Tomasz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 15/ 

 

Do pkt. 6.4. 

Ponikwia Kazimierz – Sekretarz Gminy, w imieniu Burmistrz Kożuchowa przedstawił projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia woli wsparcia finansowego Województwa Lubuskiego w 2017 

roku celem współfinansowania zadania pod nazwą „Odbudowa Rzeki Kanał Kożuszna w km 

0+000-14+600” – opracowanie koncepcji programowo – przestrzennej i dokumentacji 

technicznej. /numer druku XXIV/4/16/ 

Jakóbczak Tomasz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 15/ 

 

Do pkt. 6.5. 

Ponikwia Kazimierz – Sekretarz Gminy, w imieniu Burmistrz Kożuchowa przedstawił projekt 

uchwały w sprawie kryteriów obowiązujących w postępowaniu rekrutacyjnym do klasy 

pierwszej publicznej szkoły podstawowej oraz klasy pierwszej publicznego gimnazjum, dla 

których organem prowadzącym jest Gmina Kożuchów, dokumentów niezbędnych do 

potwierdzenia ich spełnienia oraz liczby punktów dla poszczególnych kryteriów. /numer druku 

XXIV/5/16 

Brzezińska Barbara – radna zapytała, jak miasto i gmina radzi sobie z problemem 

sześciolatków w szkole. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że w tej sprawie odbyły się dwa spotkania 

z dyrektorami szkół na których ustalono, że do końca marca br. rodzice określą swoje 

stanowisko, ile dzieci zostanie posłanych do pierwszych klas. Burmistrz Kożuchowa oznajmił, 

że 90% dzieci zostanie w przedszkolu. Burmistrz dodał, że w tym celu Przedszkole Nr 1 
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w Kożuchowie przejdzie mały remont, aby mogła zostać stworzona dodatkowa grupa dzieci. Na 

zakończenie wypowiedzi Burmistrz dodał, że sprawa monitorowana jest na bieżąco.  

Jakóbczak Tomasz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 15/ 

Następnie Wiceprzewodniczący przywołał do porządku radną Brzezińską Barbarę oraz radnego 

Drzewieckiego Ireneusza. 

 

Do pkt. 6.6. 

Ponikwia Kazimierz – Sekretarz Gminy, w imieniu Burmistrz Kożuchowa przedstawił projekt 

uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie 

nauczycieli pobieranych przez szkoły wyższe i zakłady kształcenia nauczycieli oraz specjalności 

i form kształcenia, na które dofinansowanie jest przeznaczone w roku 2016. /numer druku 

XIV/6/16/ 

Jakóbczak Tomasz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 15/ 

 

Do pkt. 6.7. 

Ponikwia Kazimierz – Sekretarz Gminy, w imieniu Burmistrz Kożuchowa przedstawił projekt 

uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na sfinansowanie prac konserwatorskich, 

restauratorskich lub  robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. /numer 

druku XIV/7/16/ 

Ćwiklik - Konofalska Maria – mieszkanka Kożuchowa, zapytała czy gmina udzieli dotacji 

z własnych środków.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, odpowiedział twierdząco.  

Szukiełowicz Zdzisław – radny, oznajmił że dofinansowanie dotyczy obiektów wpisanych do 

rejestru zabytków.  

Jakóbczak Tomasz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 15/ 

Następnie Wiceprzewodniczący przywołał do porządku radnego Pikulskiego Adriana. 

 

Do pkt. 7. 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Rady Miejskiej, skierował zapytanie do Prezesa P.U.K. 

USKOM, czy spółka planuje przystąpić do przetargu dotyczącego zarządzaniem 

nieruchomościami. 



24 

 

Trojanowski Sławomir – Prezes P.U.K. USKOM odpowiedział, że nie widzi przeciwskazań 

aby złożyć ofertę dotyczącą przetargu na zarządzanie nieruchomościami.  

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Rady Miejskiej, wyraził niezadowolenie z nieobecności 

Prezesa P.U.K. USKOM podczas sesji Rady Miejskiej. Przewodniczący poprosił, aby podczas 

nieobecności Prezesa oddelegowany został inny kompetentny pracownik. 

Perdian Halina – radna, zapytała czy zostanie wyremontowana droga dojazdowa przy ulicy 

Elektrycznej.  

Trojanowski Sławomir – Prezes P.U.K. USKOM oznajmił, że droga dojazdowa przy ulicy 

Elektrycznej zostanie wyremontowana. Prezes dodał, że na czas remontu droga zabezpieczona 

jest tymczasowym przejściem dla mieszkańców.  

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, podziękował pracownikowi P.U.K. 

USKOM Pani Rosłon Magdalenie za pomoc przy monitorowaniu sprawy dotyczącej wycięcia 

drzewa na Cmentarzu Komunalnym w Kożuchowie.  

Trojanowski Sławomir – Prezes P.U.K. USKOM, również podziękował za współpracę. 

Prokopiak Alicja – mieszkanka Kożuchowa, zapytała czy będzie możliwe przyznanie dotacji na 

renowację betonowego lwa z nad apteki przy ulicy Limanowskiego w Kożuchowie.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że podjęta uchwała w sprawie określenia 

zasad udzielania dotacji na sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub  robót 

budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków umożliwia pozyskanie 

dofinansowania przez wspólnoty mieszkaniowe, jeżeli posiadają potrzebną dokumentację.  

Szukiełowicz Zdzisław – radny poinformował, że betonowy lew z nad apteki został 

zabezpieczony i umieszczony w Izbie Regionalnej w Kożuchowie.  

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Rady Miejskiej, zapytał czy spółka P.U.K. USKOM będzie 

składała zapytanie ofertowe w sprawie uporządkowania strefy przemysłowej w Kożuchowie.  

Trojanowski Sławomir – Prezes P.U.K. USKOM oznajmił, że jeśli zostanie wystawione 

zapytanie ofertowe, to spółka P.U.K. USKOM przystąpi do złożenia oferty.  

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, dlaczego spółka P.U.K. USKOM 

nie ujmuje w wystawionych fakturach powstałej nadpłaty z tytułu opłaty za wodę.  

Trojanowski Sławomir – Prezes P.U.K. USKOM oznajmił, że sprawa wymaga sprawdzenia 

systemu księgowego.  

Marek Andrzej – radny, zwrócił problem nieczynnych toalet na Cmentarzu Komunalnym przy 

ulicy Zielonej w Kożuchowie.  

Prokopiak Alicja – mieszkanka Kożuchowa, skierowała zapytanie do Prezesa P.U.K. USKOM, 

czy jest możliwość zwiększenia ilości ławeczek przy głównych alejach na Cmentarzu 

Komunalnym przy ulicy Zielonej w Kożuchowie.  
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Trojanowski Sławomir – Prezes P.U.K. USKOM odpowiedział, że jest taka możliwość. 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Rady Miejskiej, skierował zapytanie do Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej, czy nastąpi przesunięcie rozpatrzenia skargi na działanie Dyrektora 

Centrum Kultury „Zamek”.  

Jelinek Marcin - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej oznajmił, że informował o zaistniałej 

sytuacji, dodając że decyzję w sprawie przesunięcia terminu rozpatrzenia skargi winien podjąć 

Przewodniczący Rady Miejskiej, ponieważ Rada Miejska rozpatruje projekt uchwały w tej 

sprawie.  

Pikulski Adrian – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa zaproponował, aby zebrania 

sołtysów z Burmistrzem Kożuchowa odbywały się raz na kwartał. Następnie radny 

zaproponował, aby pierwsze spotkanie odbyło się 11 marca z okazji Dnia Sołtysa. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, przywołał do porządku 

Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Jakóbczak Tomasza. 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Rady Miejskiej, odebrał głos Przewodniczącemu Komisji 

Spraw Społecznych Drzewieckiemu Ireneuszowi.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że podobne spotkanie z sołtysami odbyło się 

w grudniu zeszłego roku. Następnie Burmistrz dodał, że został już ustalony przykładowy 

harmonogram spotkań Burmistrza z sołtysami.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, zwrócił uwagę na częste 

rozmowy Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Rady, które przeszkadzają słuchaczom 

biorących udział w sesji Rady Miejskiej.  

Brzezińska Barbara – radna, również wyraziła niezadowolenie z częstych rozmów 

Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Rady, podczas udzielanych wypowiedzi radnych. 

Szukiełowicz Zdzisław – radny, podziękował radnej Brzezińskiej Barbarze za pozytywne słowa 

w kierunku Towarzystwa Przyjaciół Ziemi Kożuchowskiej.  

Raczykowski Krzysztof – sołtys sołectwa Mirocin Dolny, na wniosek mieszkańców zwrócił 

uwagę na problem zdewastowanego przystanku autobusowego w kierunku miejscowości 

Radwanów, w którym załatwiane są fizjologiczne potrzeby niektórych mieszkańców. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa zaproponował, aby przystanek autobusowy został 

wyburzony. Następnie Burmistrz oznajmił, że jeśli zaistnieje potrzeba postawienia nowej wiaty 

przystankowej, wówczas będzie można złożyć wniosek o ujęcie wiaty przystankowej w budżecie 

gminy na następny rok kalendarzowy.  

Raczykowski Krzysztof – sołtys sołectwa Mirocin Dolny, pozytywnie przychylił się do 

wypowiedzi Burmistrza Kożuchowa. 
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Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił uwagę, że przy omawianym 

przystanku autobusowym mieszkańcy oczekują na transport. Przewodniczący zaproponował, aby 

w miejsce starego przystanku postawić przeszkloną wiatę przystankową.  

Skwierczyński Piotr – radny, zwrócił się z prośbą o naprawę przystanku autobusowego przy 

ulicy 22 Lipca w kierunku miejscowości Czciradz.  

 

Do pkt. 8. 

Protokół z sesji Rady Miejskiej Nr XXIII został przyjęty większością głosów. /za –14, przeciw-

0, wstrzymało się od głosu – 1, nie głosowało – 0/ 

 

Do pkt. 9. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął obrady dziękując 

wszystkim za udział w sesji. Sesję zakończono o godzinie 18:45. 

 

 

     Protokołowała                         Przewodniczący  Rady Miejskiej 

  

 Magdalena Ozgowicz                Jacek Niezgodzki 

 

 


